
!, |ęty"Ę Odrębna - procedowana w trybie Ustawy o petycjach (Dz.U.2018.870 tj. z dnia 20,18,05.10) - dla ułatwienia l
Źmniejszenia blurokracji dołączamy ją do niniejszego wniosku, Nie Jest to łączenie trybów - zatem prosimy kwalifikowaó
nlnlejsze pisma jako dwa środki prawne - wniosek oznaczoną - l i odrębną petycję oznaczoną ll - vlde . J. Boikowski (w:) B.
Adamiak, J, Borkowski, Kodeks postępowania..., s. 668; por, także arl. 12 ust. 1 komentowanej ustawy - dostępne ń sieci
lnternet,

Dla odseparowania od wniosku - petycjodawca - postulaty związane z petycją - numeruje nowymi oznaczeniami §l Ę §2Ę etc

Preambuła petycji:

W kontekście alarmujących informacji dotyczących kosztów ponoszonych. pżez Urzędy w tym obszarze - w niektórych
gminach: Materiał dzlennikarski pt. "50 tys. zł rachunku za służbowy telefon, Tyle w tydzień wldzwoniła Hanna Gronkiewicz-
Waltz" vide - b!!plAuułJvp-jdd3§§845,§/5a!ys-zl-rachunku-za- y:!e!9fo!!:!yle-w:ty3zĘ!:!uy3zw9n!ą:h€ruą
gronkiewiczwaltz

Zdaniem - wnioskodawcy - pozostała część numerów telefonów komórkowych powinna być opublikowana w Blp - co może
pzyczynió się do usprawnlenia komunikacji z Uzędem,

Jak wynika z analizy dokonanej pzez Petycjodawcę - publikowanie wybranych numerów telefonów komórkowych w Blp
gmin/miast jest obecnie zadką praktyką, a komunikacja typu 'z tetefon komórkowy - lnteresant' / 'do telefon komórkowy .
Urząd' - może pzyczynić się do znacznych oszczędności kosztów połączeń - po stronie lnteresantów.

OczYwis!ą sprawą jest, że lo Urząd powinien podjąó arbitralną decyzję, które z numerów telefonów komórkowych nadają się do
publikacji w BlP - PetycJodawca wnosijedynie o dokonanie analizy w tym obszane,

Zdaniem wnoszącego podmiotu, niniejsza petycja dotyczy z pewnością zakresu wymienionego w arl, 2 ust, 3 Ustawy o
PetYcjach, odlosząc się podjęcia działania usprawniającego komunikację z Uzędemt co w o&ywisty sposób mieści się w
zakresie zadań i kompetencji adresata.

Chcemy działać w pełnl jawnle l transparentnle.

OPtymalizację i wdrożenie _procedury sanacyjnej - Petycjodawca - rozumle w tym przypadku - Jako - ad exemplum -
usprawnienie komunikacji w Uzędem.

Pozwalamy sobie powtórzyó, że w opinii WnioskodawcóW

VlłldziaĘ/ReferatY l Uzędnicy (Stanowiska Jednoosobowe) - posiadaJący w zakresie swoich kompetencji sprawy związane -
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sensu.largo - z ulePszeniem organizacji i usprawnieniem pracy Jednostki, a także lepszym zaspokojeniem potrzeb ludności
ludności i redukcją wydatków publicznych - powinny angażowaó się w tego typu procedury ŚanacyJne.

Pomimo, Że nie wnioskujemy o informację prz€tworzoną w. zakresie wymagającym znacznych nakładów pracy, uzasadniamy
nasze PYtania stosownie do brz mienia ań, 3 ust. 1 pkt. ,i Ustawy o ooŚtępió ÓÓ intormacli §ublicznej - tvm, iÓ'pzuÓ*ióior"
informacja oraz ewentualna późniejsza próba optymalizacji tegb obszaiil wydaje się sŹczególnie istotńa iiiłt" 

"it.""i"lnteresu Spółecznego. Nasze stanowisko i "Konstruktywn! Niópokój podatńikai w te; mieńe xoresponouje i ol.n|-ł"nu
faktycznego podnoszoną pzez Media : vide - http/^urru!yp.ińfo/355845ą5/50-tvs-zl-rachunku-za-sluŹbowvrrcJÓŃv.]ę=
w-tydzien-vwdzwonila- gronkiewiczwaltz

Osnowa PetycjiAlVnio§ku:

Wnioskodawca Pozwala sobie zwńció lwagę Decydentóq że jest świadom, iż zamieszczony wyżej materiał prasowy _ jest
może ekstremalny l dotyczy największejw kraJu Jednostki samorządu Terytorialnego

JednakŻe. - z udzielnych odpowiedzi - na zadawane przez Wnioskodawcę pytania w trybie Ustawy o dostępie do informacji
Publicznej w PoPaednich latach - wynika, że w mniejszych gminach - zóózbne koszt! są proporójonalnie'] Ńńiei oaiozo
wysokie.

Pzewidujemy opublikowanie efektów Akcji na naszym pońalu

Pozwalamy sobie równiąż pzypomnieć, że ipso iure ań. 2 ust, 2 Usiawy o dostępie do informacji publicznej ,, (...) od osoby
wYkonującej prawo do informacji publicznej nió wolno żądaćwykazania intiresu priivnego lub faktycznego.

Celem naszych wniosków jest - sensu largo - usprawnienie, naprawa - na miarę istniejących możliwości - funkcjonowania
struktur Administracji Publicznej - głownie w Gminach/Miastach ijednostek oświatowych - gcizie jak wynika z naszych wniosków
- stan.faktyczny wymaga wszczęcia procedur sanacyjnych zwlaszcza wydawanie ńienięOiy na teletbny lub wyzńaczanie loD
bez odpowiednich kwalifikacji i nie realizowanie zadań pzez lOD _brak audytów RoDo ikRio.

W Jednostkach Pionu Administracji Rządowej - stan faktyczny jest o wiele lepszy.

ZwracamY u.!agę, że Ustawodawca do.tego stopnia stara się - poszezyć spekkum możliwości porównywania cen i wyboru
róŻnych opcji rynkowych oraz przeciwdziałaó korupcji_w Administracji Pubiicznej - że nakazał w §6 ust. z Ót<t. z załączniki nr ,|

do Rozpoządzenia Prezesa R9dy Ministrów z dnia 18 stycznia 2011 r, w sprawie instrukcji kancólaryjnej, (...) (o.. Ó. i ońi" zo
stYcznia 2011 r,) - archiwizowanie, również wszystkich niezamówionych ofeń, 

-a 
co aoilieri 'pótlcji i wniosków

oPtYmalizacYjnych, Cieszy nas ten fakt niemiernie, pzyczyni się z pewnością do większej rozwagi w wyóatio'waniu środków
publlcznych, i dbanie o ochronę danych osobowych.

DuŻa iloŚÓ powotywanych pzepisów.prawa W pzedmiotowym wniosku, wiąże się z tym, że chcemy uniknąó ryjaśniania intencji
i Podstaw prawnych w rozmowach telefonicznych - co zadko, ale jednak, cĘgle ńa ńielsce w pzyiradku nielicinycn .lŚi

JeŻeli JST nie zgada się z powołanymi pzepisami prawa, prosimy aby zastosowano podstawy prawne akceptowane pzez JST.

Dobro Petenta i jawnoŚĆ źycia publicznego jest naszym nadrzędnym celem, dlatego staramy się również upowszechniać zapisy
Ustawowe dotyczące Wnioskowania, Kwestie te Ustawodawca podkreślił i uregutował w ań. 63 Konstyiucji nn: ;,xaloy ma
Prawo składaĆ petycje, wnioski i skargi w interesie publicznym, własnym lub ńnej osoby za jej zgod{ oo organoń ńiaazy
Publicznej o..raz !9 organizacJi iinstytucji społecznych y_z!v!ą?ku z wykbnywanymi'pzez'nie zódańmi'ztecon!ńiź'ziir..u
adminishacji Publicznej," oraz W ań. 54 ust. 1 Konstytucji RP "każdemrj zaŃwnió się wolnośó wyrażania swoicń Óogrąooń or",
pozyskiwania i rozpowszechniania informacji."
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Pamiętajmy równioż o pzepisach zawańych inter alia: w ar1.225 KPA: "§ 1. Nikt nie może byó narażony na jakikolwiek
uszczerbek lub zarzut z powodu złożenia skargi lub wniosku albo z powodu dostarczenia materiału do publikacji o znamionach
skargi lub wniosku, jeżeli działał w granicach prawem dozwolonych. § 2, Organy państwowe, organy jednostek samorządu
terytorialnego i inne organy samoządowe oraz organy organizacji społecznych są obowiązane pzeciwdziałać hamowaniu
krytyki i innym działaniom ograniczającym prawo do składania skarg iwniosków lub dostarczania informacji - do publikacji - o
znamionach skargi lub wniosku."

Eksperci NlK piszą: "Niewielka liczba składanych wniosków o udzielenie informacji publicznej, liczba skarg złożonych do WSA,
jak również llczba pozwów złożonych do sądów rejonowych, świadczyć może o braku zainteresowania w egzekwowaniu
powszechnego prawa do informacji publicznej. Z drugiej strony, reatizację tego prawa utrudniają podmioty zobowiązane dó
pełnej przejrzystości swojego działania, poprzez nieudostępnianie wymaganej informacji publicznej" [Protokół pokontrolny
dostępny w sieci lnternet: LBY_4101_09/2010], Mamy nadzieję, zmienió powyższą ocenę, byó może nasz wniosek choć w
niewielkim stopniu - przyczyni się do zwiększenia tych wskaźników.

Postulujemy, ABY NASZA PETYoJA NlE BYŁA W ŻADNYM RAZIE ączoNA z PÓŹNlEJszYM jakimkolwiek trybem
zamówlenja nie musimy dodawaó, że mamy nadzieję, iż wszelkie postępowania będą prowadzone z uwzględnieniem zasad
uczciweJ konkurencJi - i o wyborze oferenta będą decydować jedynie ustalone pzez decydentów kryteria związane inter alla z
parametraml ofeń oraz ceną.
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